



International Online Scientific Conference

15 June 2020

“INTERCULTURAL COMMUNICATION AND TOURISM” Program



“Intercultural communication and tourism” international online scientific conference

AGENDA

15 June, 2020

Opening ceremony	
10:00 – 10:30	Dr. Prof. Sirojiddinov Shuhrat Samariddinovich <i>Rector of Alisher Navo’i Tashkent State University of the Uzbek Language and Literature</i>
	Mr. Jan Hladik <i>Head of the UNESCO office in Uzbekistan</i>
	Mehmet Sureyya ER <i>The Ambassador Extraordinary and Plenipotentiary of the Republic of Turkey to Uzbekistan</i>
	Dr. Prof. Yusuf Tekin <i>Rector of Ankara Haci Bayram Veli University, Republic of Turkey</i>
	Dr. Prof. Nikonova Zhanna Viktorovna <i>Rector, Nizhny Novgorod State Linguistic University, Russian Federation</i>
Presentations	
10:30 – 10:40	Speaker 1: Dr. Rochelle Almeida <i>Professor of humanities and liberal studies, New York University, The United States of America</i> “Tales of the road: promoting travel and tourism in Uzbekistan through global courses on “The Silk Road”.
10:40 – 10:50	Speaker 2: Dr. Shukhrat Isakulov <i>Head of Planning and HR Development Department, State Committee for Tourism Development of the Republic of Uzbekistan</i> “Training system for tourism industry in the Republic of Uzbekistan”
11:00 – 11:10	Speaker 3: Dr. Nodira Isamukhamedova <i>Instructor, Centre for Training and Education, Canada</i> “Understanding cultures to overcome barriers in intercultural communication”
11:10 – 11:20	Speaker 4: Ms. Sophie Ibbotson <i>Director at Maximum Exposure PR, Uzbekistan Tourism Ambassador, The United Kingdom</i> “The value of storytelling in tourism”

11:20 – 11:30	<p>Speaker 5: Ms. Umida Khikmatillaeva <i>Center for Language Excellence at Indiana University, The United States of America</i> “The role of intercultural communication in teaching L2”</p>
11:30 – 11:40	<p>Speaker 6: Ahmet AKALIN <i>RTÜK Expert - PhD Candidate, Institute of Social Sciences, Public Relations and Promotion, Ankara University, Turkey</i> “Culture” in the Eleventh Five-Year Development Plan of the Republic of Turkey</p>
11:40 – 11:50	<p>Speaker 7: Mr. Ted Elder <i>Director of Global Training for Transformation, Country representative, Uzbekistan</i> “My Experiences in Intercultural Communication in Uzbekistan”</p>
11:50 – 12:00	<p>Speaker 8: Mr. Azam Obidov <i>Foreign Writer/Artist-in-Residence in Uzbekistan,</i> “Literary tourism program”</p>
12:00 – 12:10	<p>Speaker 9: Dr. Kayumova Venera Favarisovna <i>Candidate of Philological Sciences, Associate Professor</i> <i>Electronic scientific and methodological journal</i> <i>“Foreign languages in Uzbekistan”</i> “Prospects for the development of scientific tourism in Uzbekistan (on the basis of philological disciplines)”</p>
12:10 – 12:20	<p>Speaker 10: Ms. Gulmira Shukurova <i>Director of portal and the electronic scientific and methodological journal “Foreign languages in Uzbekistan”</i> “The role of PR technologies in tourism development”</p>
12:20– 12:30	<p>Speaker 11: Dr. Beruniy Alimov <i>Associate professor, Uzbekistan State World Languages University</i> “Promotion of tourism products and the issue of country image”</p>
Closing remarks	
12.30-12.45	<p><i>Q&A session</i> “Madaniyatlararo muloqot va turizm” xalqaro ilmiy onlayn konferensiyasi</p>

DASTURI

15 Iyun, 2020

Ochilish marosimi	
10:00 – 10:30	Professor Sirojiddinov Shuhrat Samariddinovich <i>Alisher Navoiy nomidagi Toshkent Davlat O‘zbek tili va Adabiyoti Universiteti rektori</i>
	Yan Hladik <i>YUNESKOning O‘zbekistondagi vakolatxonasi rahbari</i>
	Mehmet Sureyya ER <i>Turkiya Respublikasining O‘zbekistondagi Favqulodda va muxtor elchisi</i>
	Professor Yusuf Tekin <i>Anqara Hoji Bayram Vali Universitetirektori, Turkiya Respublikasi</i>
	Professor Nikonova Janna Viktorovna <i>Nijniy Novgorod Davlat Lingvistika Universiteti rektori, Rossiya Federatsiyasi</i>
Ma’ruzalar	
10:30 – 10:40	1-ma’ruzachi: Rochelle Almeida <i>Gumanitar va ijtimoiy fanlari professori, Nyu York Universiteti, Amerika Qo‘shma Shtatlari</i> “Sayohatlar tarixi: Ipak Yo‘lining global yo‘nalishlari bo‘ylab O‘zbekistonda sayyohlik tizimini rivojlantirish”
10:40 – 10:50	2-ma’ruzachi: Shuxrat Isakulov <i>Iqtisod fanlari nomzodi, O‘zbekiston Respublikasi Turizmni rivojlantirish davlat qo‘mitasining Rejalashtirish va kardlar tayyorlash bo‘limi boshlig‘i</i> “O‘zbekiston Respublikasida turizm sohasi uchun kadrlar tayyorlash tizimi”
11:00 – 11:10	3-ma’ruzachi: Nodira Isamuxamedova <i>Filologiya fanlari nomzodi, instruktor, kadrlar tayyorlash va ta’lim markazi, Kanada</i> “Madaniyatlararo muloqotdagi to‘siqlarni yengishda madaniyatlarni anglash ahamiyati”
11:10 – 11:20	4-ma’ruzachi: Sofi Ibbotson <i>Maximum Exposure PR direktori, O‘zbekiston turizm elchisi, Birlashgan Qirollik</i> “Hikoyachilikning turizm sohasidagi ahamiyati”
11:20 – 11:30	5-ma’ruzachi: Umida Hikmatillayeva

	<i>Indiana Universitetining Til o'qitish bo'yicha malaka oshirish markazi, Amerika Qo'shma Shtatlari</i> “Chet tilini o'qitishda madaniyatlararo muloqotning roli”
11:30 – 11:40	6-ma'ruzachi: Ahmet AKALIN Ekspert RTÜK - <i>Ijtimoiy fanlar instituti, Jamoatchilik bilan aloqalar va oshkoralik bo'limi, Anqara universiteti, Turkiya Respublikasi</i> “Madaniyat” Turkiya Respublikasining o'n birinchi besh yillik rivojlanish rejasida”
11:40 – 11:50	7-ma'ruzachi: Ted Elder <i>Global Training for Transformation markazi direktori</i> “Madaniyatlararo muloqot bo'yicha O'zbekistonda orttirgan tajribam”
11:50 – 12:00	8-ma'ruzachi: A'zam Obidov <i>“Chet ellik yozuvchi/rassom O'zbekistonda rezidensiyada” xalqaro turizm dasturi tashabbuskori va koordinatori</i> “Adabiy turizm dasturi”
12:00 – 12:10	9-ma'ruzachi: Kayumova Venera Favarisovna <i>Filologiya fanlari nomzodi, dotsent</i> <i>“O'zbekistondagi xorijiy tillar” ilmiy-metodik elektron jurnali</i> “O'zbekistonda ilmiy turizm rivojlanishi istiqbollari” (filologiya fanlari asosida)
12:10 – 12:20	10-ma'ruzachi Gulmira Shukurova <i>“O'zbekistonda xorijiy tillar” ilmiy-metodik elektron jurnali, elektron portal direktori</i> “Turizmni rivojlantirishda PR texnologiyalar roli”
12:20– 12:30	11-ma'ruzachi Beruniy Alimov <i>Dotsent, O'zbekiston davlat jahon tillari universiteti</i> “Turizm mahsulotlari targ'iboti va mamlakat imidjining hamohangligi masalasi”
Yakunlovchi qismi	
12.30-12.45	<i>Savol-javoblar</i>

"Межкультурная коммуникация и туризм" международная дистанционная научная конференция

Программа
15 июня 2020 года

Открытие конференции

Открытие конференции	
<i>10:00- 10:30</i> <i>Вступительная</i> <i>речь</i>	Профессор Сирожиддинов Шухрат Самариддинович <i>Ректор Ташкентского государственного университета узбекского языка и литературы имени Алишера Навои</i>
	Г-н. Ян Хладик Глава Представительства ЮНЕСКО в Узбекистане
	Мехмет Сурейя Эр Уполномоченный и чрезвычайный посол Турции в Узбекистане
	Профессор Юсуф Текин Ректор университета Анкара Хачи Байрам Вели, Турецкая Республика
	Профессор Никонова Жанна Викторовна <i>Ректор ФГБОУ ВО «Нижегородский государственный лингвистический университет имени Н.А. Добролюбова»</i>
Доклады	
10:30 – 10:40	Докладчик 1: Доктор фил.наук Рошель Альмейда <i>Профессор гуманитарных и общественных наук, Нью Йоркский университет, Соединенные Штаты Америки</i> "Путевые рассказы: возрождение путешествий и туризма в Узбекистане по глобальным маршрутам "Шелкового пути"
10:40 – 10:50	Докладчик 2: Канд.экон.наук Шухрат Исакулов <i>Начальник департамента по вопросам планирования и развития человеческих ресурсов в сфере туризма в Республики Узбекистан</i> «Система подготовки кадров для индустрии туризма в Республике Узбекистан»
11:00 – 11:10	Докладчик 3: Канд.фил.наук Нодира Исамухамедова <i>Инструктор, Центр подготовки кадров и образования, Канада.</i> "Понимание культур для преодоления барьеров в межкультурной коммуникации"
11:10 – 11:20	Докладчик 4: Софи Ибботсон <i>Директор в Maxitit Exposure PR, Посол туризма Узбекистана, Объединенное Королевство</i> “Значение повествования в сфере туризма”
11:20 – 11:30	Докладчик 5: Умида Хикматиллаева <i>Курсы повышения квалификации в области языков при Университете штата Индиана, Соединенные Штаты Америки</i>

	"Роль межкультурной коммуникации в преподавании L2"
11:30 – 11:40	Докладчик 6: Ахмет АКАЛИН Эксперт RTÜK - кандидат наук, Институт социальных наук, связей с общественностью и продвижения, Университет Анкары, Турция «Культура» в одиннадцатом пятилетнем плане развития Турецкой Республики
11:40 – 11:50	Докладчик 7: Мистер Тед Элдер <i>Директор центра Global Training for Transformation, Узбекистан</i> "Мой опыт в межкультурной коммуникации в Узбекистане"
11:50 – 12:00	Докладчик 8: Аъзам Обидов <i>Поэт и переводчик,</i> <i>Координатор международной программы «Писатель/Художник в резиденции в Узбекистане».</i> “Программа литературного туризма”
12:00 – 12:10	Докладчик 9: Доцент Каюмова Венера Фаварисовна, <i>Кандидат филологических наук, доцент.</i> <i>Электронный научно-методический журнал</i> <i>"Иностранные языки в Узбекистане"</i> "Перспективы развития научного туризма в Узбекистане"(на примере филологических дисциплин)
12:10 – 12:20	Докладчик 10: Шукурова Гульмира Рустамовна <i>Директор портала и электронного научно-методического журнала «Иностранные языки в Узбекистане»</i> "Роль PR-технологий в развитии туризма"
12:20– 12:30	Докладчик 11: Беруний Алимов <i>Доцент факультета журналистики Узбекского государственного университета мировых языков (УзГУМЯ)</i> “Продвижение туристических услуг и вопрос формирования имиджа страны”
Заключительная часть	
12.30-12.45	<i>Вопросы и ответы</i>